
Είδος: Εφημερίδα / Κύρια / Οικονομική / Ημερήσια
Ημερομηνία: Παρασκευή, 02-06-2017
Σελίδα: 28
Μέγεθος: 113 cm ²
Μέση κυκλοφορία: 590
Επικοινωνία εντύπου: (210) 3312.672

Λέξη κλειδί: ΕΛΤΑ
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Είδος: Εφημερίδα / Κύρια / Περιφερειακή / Ημερήσια / Ν. Φθιώτιδας
Ημερομηνία: Τετάρτη, 24-05-2017
Σελίδα: 1,2         (1 από 2)
Μέγεθος: 224 cm ²
Μέση κυκλοφορία: Μη διαθέσιμη
Επικοινωνία εντύπου: (22310) 51414

Λέξη κλειδί: ΕΛΤΑ

Επιστολή του Προέδρου του Επιµελητηρίου Φθιώτιδας προς
την ∆ιοίκηση των ΕΛΤΑ για το Ταχυδροµικό Γραφείο Υπάτης
και διαµαρτυρία από την πρόεδρο της ∆ηµοτικής Ενότητας

Σταµατήστε την υποβάθµιση!
σελ. 2
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Είδος: Εφημερίδα / Κύρια / Περιφερειακή / Ημερήσια / Ν. Φθιώτιδας
Ημερομηνία: Τετάρτη, 24-05-2017
Σελίδα: 1,2         (2 από 2)
Μέγεθος: 224 cm ²
Μέση κυκλοφορία: Μη διαθέσιμη
Επικοινωνία εντύπου: (22310) 51414

Λέξη κλειδί: ΕΛΤΑ

Να µην καταργηθεί το Ταχυδροµικό Γραφείο Υπάτης ζητά
από τη ∆ιοίκηση των ΕΛΤΑ ο πρόεδρος του Επιµελητηρίου
Φθιώτιδας Αλέκος ∆ιαµαντάρας.

Σύµφωνα µε πρόσφατες πληροφορίες, η ∆ιοίκηση των ΕΛ-
ΤΑ προσανατολίζεται στη µετατροπή του ταχυδροµικού γρα-
φείου Υπάτης σε θυρίδα, η οποία υπηρεσιακά δεν θα ανήκει
στη Λαµία αλλά στα ΕΛΤΑ Μακρακώµης.

Μέχρι σήµερα τα ΕΛΤΑ Υπάτης, έδρα του τέως ∆ήµου Υπά-
της λειτουργούσαν για 50 χρόνια εξυπηρετώντας τους κατοί-
κους των 18 τοπικών διαµερισµάτων της ∆ηµοτικής Ενότητας
(5.000 κατοίκους).

Στην επιστολή του ο πρόεδρος του ΕΒΕ Φθιώτιδας εκφράζει
την ανησυχία του οτι η απόφαση της κατάργησης/υποβάθµι-
σης του ταχυδροµικού γραφείου και η µεταφορά της σε γειτο-
νικό ∆ήµο, θα προκαλέσει περισσότερα προβλήµατα στην ε-
παγγελµατική και εµπορική δραστηριότητα της περιοχής, από
αυτά που θεωρείτε ότι θα επιλύσει.

Η εξυπηρέτηση των κατοίκων δεν θα είναι επαρκής, λόγω
του µεγάλου όγκου των δηµοτικών διαµερισµάτων σηµειώνει
ο κ. ∆ιαµαντάρας.

Επιπλέον, διαµαρτύρεται για το γεγονός πώς αποφασίζουν
τα ΕΛΤΑ την κατάργηση µιας υπηρεσίας από δηµοτική ενότητα

του ∆ήµου Λαµιέων χωρίς προηγουµένως να υπάρξει ενηµέ-
ρωση, αιφνιδιάζοντας την τοπική κοινωνία, χωρίς ενηµέρωση
προς τους τοπικούς φορείς και χωρίς κάποια διαβούλευση.
Εάν το κύριο σκεπτικό της κατάργησης είναι το λειτουργικό κό-
στος θα έπρεπε να βρεθεί µία λύση για το κοινό συµφέρον,
που παράλληλα δεν θα επιβάρυνε οικονοµικά τον Οργανισµό
των ΕΛΤΑ (πχ. Παραχώρηση χώρου σε κτίριο της Τ.Κ. Υπάτης).

“Οι επιχειρούµενες αλλαγές στις ταχυδροµικές υπηρεσίες
χρειάζεται να βοηθούν και να λειτουργούν προς όφελος της
καθηµερινότητας των πολιτών, διευκολύνοντας τις διαδικασίες
και όχι δηµιουργώντας επιπλέον προβλήµατα” επισηµαίνει ο
πρόεδρος του ΕΒΕ και για τους λόγους, που ανέφερε στην επι-
στολή του ζητά απο τη ∆ιοίκηση των ΕΛΤΑ να αναθεωρήσει το
σκεπτικό της απόφασης, συνυπολογίζοντας τα προβλήµατα
που θα δηµιουργηθούν στην τοπική κοινωνία και οικονοµία
από την υλοποίησή της.

• Τη διαµαρτυρία της για την κατάργηση του Ταχυδροµικού
Γραφείου εξέφρασε προχθές το βράδυ στο ∆ηµοτικό συµβού-
λιο και η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Ενότητας Υπάτης κ. Παπα-
νάγνου καλώντας το ∆ήµαρχο και όλους τους δηµοτικούς
συµβούλους να αντιδράσουν στην συνεχιζόµενη υποβάθµιση
της περιοχής.

Επιστολή του Προέδρου του Επιµελητηρίου Φθιώτιδας προς την ∆ιοίκηση των ΕΛΤΑ για
το Ταχυδροµικό Γραφείο Υπάτης και διαµαρτυρία από την πρόεδρο της ∆ηµοτικής Ενότητας

Σταµατήστε την υποβάθµιση!
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